
 
Betreft: vragenhalfuurtje over vergunning Rietven 4 
Datum: 12-12-2024 

De DOP heeft eerder vragen gesteld over de verleende vergunning op het Rietven 4. Daar 
hebben we nog nadere vragen voor. 

1. Hoe ziet proces er nu uit? Wanneer gaat college de beslissing op bezwaar 
nemen? 

2. Een vergunning voor een binnenplanse afwijking móét het college niet 1-op-1 
verlenen; er moet ook gekeken worden of er sprake is van een goede ruimtelijke 
onderbouwing en er moet een zorgvuldige belangenafweging gemaakt worden. 
Heeft het college bij het verlenen van de vergunning het laatste ook gedaan? 

3. Zo nee, waarom niet? Zo ja, hoe heeft het college dat gedaan als ze het niet eens 
nodig vond een omgevingsdialoog te houden (zou geen doel treffen, aldus uw 
antwoord)? 

Fractie DOP 

 

 


